

# Coffee Menu

## Menu café



Le Café de Chamarel is the only coffee grown in Mauritius, cultivated just a few kilometers away in Chamarel. Its unique terroir—combining rich soil and a favorable climate—along with artisanal processing methods, makes this coffee truly one of a kind. Since 1967, every step from harvesting to roasting has been performed in the region, preserving local traditions. This intense coffee, with its cocoa aromas and tangy notes, can be experienced in various ways at Le Chamarel Restaurant.

*Le Café de Chamarel est le seul cultivé à Maurice, à quelques kilomètres de distance dans les hauteurs de Chamarel. Grâce à son terroir unique – des sols riches, un climat favorable et un procédé artisanal – ce café est véritablement unique ! Depuis 1967, chaque étape, de la récolte à la torréfaction, est réalisée dans la région, perpétuant les traditions locales. C'est un café intense aux arômes de cacao et aux notes acidulées, à découvrir d'une multitude de façons au Le Chamarel Restaurant.*

### Le Chamarel Coffee Experience

**Rs 850**  
for 2 persons /  
pour 2 personnes

**2 French Pressed Chamarel Coffee**  
*2 café pressés de Chamarel*

**6 tempting home-made sweet delights**  
*6 mignardises fait maison*

#### Coffee Café

Americano .....	220
Ristretto .....	220
Espresso .....	220
Latte Macchiato .....	220
Double espresso .....	245
Cappucino .....	245

#### Signature coffee Café signature

Black iced coffee / Café noir glacé .....	250
Iced coffee Latte / Café latte glacé .....	250
Chamarel Frappucino .....	250
<small>Coffee, milk, ice &amp; Syrup (optional)</small>	
Hola Banana .....	250
<small>Coffee, milk, ice &amp; Syrup (optional)</small>	
Iced Mochaccino .....	250
<small>Raw cocoa, Espresso, cocoa powder, milk &amp; Syrup (optional)</small>	
Espresso Martini .....	400
<small>Vodka, coffee liquor, syrup &amp; Espresso</small>	

All prices are in Mauritian Rupees and include 15% VAT.

*Tous les prix sont en roupies mauriciennes et incluent une TVA de 15 %.*

